

## A Granollers hi ha places de pàrquing de sobres

**F**a uns dies vaig llegir en aquestes mateixes pàgines, de les quals en sóc lector des de 1941, que preguntaven a la gent què en pensava de les places de pàrquing existents a la ciutat de Granollers i vaig veure que hi havia opinions de tota mena, tot i que es deia al titular, que la gent trobava a faltar places de pàrquing.

Jo crec que això no és així ja que hi ha places de pàrquing de sobres i si no, només cal mirar les places que hi ha a molts pàrquings del centre que sovint estan buides. Heus ací la llista de pàrquings de Granollers principals que ara em vénen a la memòria: Inmogra, carrer de Girona, places de lloguer; Avinguda Tarradellas, de lloguer i venda; Pàrquing Saba, del carrer de Quevedo, de lloguer; El Sot, Avinguda del Parc, a lloguer; Pàrquing Corona del carer de Paludàries i Calassanç, lloguer i venda; Can Trullàs, del carrer de Sant Jaume, 16, lloguer; Pàrquing Vila Oberta al costat Mercat de Sant Carles, lloguer; Pàrquing Teatre Auditori, lloguer; i Pàrquing del carrer de Barcelona, 96, lloguer...

A més, a aquests pàrquings cal sumar també les places de pàrquing gratuïtes que hi ha en diverses zones de la ciutat. Una bona utilització d'aquests pàrquings, dels de pagament i els gratuïts, faria que el trànsit a Granollers anés molt millor per a benefici de tots.

JAUME PUJAL  
Granollers

## Santalucía, Seguros de decesos

Este pasado domingo falleció mi abuelo a los 97 años, y desde el año 1946 venía pagándose un seguro de decesos a la compañía Santalucía. Los últimos recibos para que se hagan a la idea eran de 10,42 euros, o sea, 1.734 de las antiguas pesetas al mes.

Han sido 59 años pagándose el seguro de decesos, que la compañía le vendió como de gama alta.

Con anterioridad, en la misma póliza, también estaba mi abuela que falleció hace unos años y que por supuesto de igual forma pagaba su parte de prima.

Al fallecer mi abuela ya tuvimos un primer desengaño cuando la funeraria de Mollet del Vallès nos comunicó que no quedaban cubiertos todos los gastos del sepelio, pero tras varias gestiones con la compañía todo se solucionó siendo mi abuela incinerada y enterrada según lo acordado.

Pasado el entierro, y debido al pequeño incidente solicitamos a Santalucía que nos esclareciera las garantías de la póliza de mis abuelos, para ello se personó en nuestro domicilio un agente de la compañía, el que nos aseguró que personalmente se encargaba de "arreglar" la póliza, con un pequeño incremento de la prima en previsión de que cuando falleciera mi abuelo quedara todo cubierto incluyen-

do su incineración.

Ahora al fallecer mi abuelo, hemos solicitado los mismos servicios que le realizaron a mi abuela hace unos años y cual ha sido nuestra sorpresa cuando la funeraria de Mollet nos comunicó que la compañía no cubría todos los costes del entierro, entregándome una factura adicional por un importe de 630,65 euros para cubrir textualmente los costes de: Incineración, inhumación, derechos de entrada, derechos de cementerio y sacar y poner la lápida, de los que Santalucía no se hace cargo.

Tras varias llamadas a la compañía para esclarecer el tema me enviaron al velatorio un empleado que sin presentarse, se identificó como inspector de Santalucía, cuyo tono y actitud intimidatoria, prepotente y despectiva me recordó buscando un símil ilustrativo a un "matón de película", supongo que fue una valoración perceptiva del momento, espero y deseo que subjetiva y distorsionada por mi parte.

Al citado inspector de Santalucía le pregunté como podía ser que tratándose de la misma póliza en la que estuvo mi abuela, a ella le cubriera la totalidad del sepelio y a mi abuelo no, y su respuesta textualmente fue la siguiente: "... Esto es como el que va a un bar y un día con la consumición le ponen tapa y otro no..." acto seguido me comunicó que sólo tenía derecho a 2000 Euros y que el resto lo te-

níamos que pagar nosotros finalizando así todas sus explicaciones.

Sólo piensen por un momento cómo nos hemos sentido la familia en pleno duelo y con mi abuelo de cuerpo presente con todo este tema gracias al trato que nos ha dispensado la compañía de Santalucía.

Quiero pensar que Santalucía no funciona habitualmente así, y que los hechos expuestos sólo son fruto de la incompetencia de los empleados que han llevado nuestro caso. No obstante, por lo que pueda pasar en el futuro, yo ya he optado por dar de baja nuestra póliza familiar de decesos con dicha compañía.

En estos momentos he formulado la correspondiente denuncia a la Dirección General del Seguro y a los estamentos de la administración autonómica en materia de consumo.

F.J.M.O  
36.508.404

Mollet

## Agradecimiento a L'Auca de Corró d'Avall

Por desgracia mi padre ha fallecido, pero no quiero dejar pasar ni un día sin expresar mi agradecimiento y el de mi familia a todo el personal y a la dirección de la residencia L'Auca de Corró d'Avall. Ya sé que es una residencia privada y concertada, pero su atención personal y familiar, así como sus instalaciones, son extraordinarias. Gracias a todas las "chicas", sin excepción, por el trato tan humano que habéis dado a mi padre en sus últimos días.

JUAN IGNACIO  
RULL SERRANO  
Granollers

## Agraïment a l'Hospital

La nostra mare, àvia, besàvia, Petra Montes Galea ens va deixar el passat 19 de gener. La Petra va morir, com sempre havia desitjat, envoltada de la seva família. Tota la família vol agrair públicament el tracte rebut per totes i tots el professionals del Hospital-Asil de Granollers.

Molt especialment de l'equip de professionals de la 3a Planta del centre geriàtric. Gràcies pel tracte respectuós, digne i afectuós envers la Petra i tota la família. Gràcies per la comprensió i les paraules de suport en moments tan difícils. També volem agrair totes les mostres d'afecte que ha rebut la família.

FAMÍLIA DE PETRA  
Montornès del Vallès

## PEYUS ÒPTIMUS

### I tu, els tornaries?

Quan jo era molt jove hi havia una cançó la lletra de la qual recordava tres coses per les que, en cas de posseir-les, calia donar gràcies a Déu: eren la salut, els diners i l'amor, per aquest ordre segons la melodia. Es titulava "Tres cosas hay en la vida" i si no recordo malament la cantaven "Los 3 sudamericanos", un noi amb ulleres de pasta, un altre amb perilla i una ròssa alegre que de tant que es bellugava costava de fesomitzar. Una peça d'estiu amb una lletra de passar-ne via i una tonada enganxosa que recordo molt bé. Tenia poca entitat, però constata-va una veritat com una casa, com és que aquests tres temes desperten l'interès del públic.

Ja sigui en una situació real o en un relat de ficció, qualsevol història on la mort hi té un paper, interessa; un assumpte de faldilles (o pantalons) encara interessa més, i no cal dir una història de diners com, per exemple, la del peixater **Salvador Valiente** que fa un parell de setmanes va extraviar 102.000 euros que portava en un sobre després d'haver-los tret del banc.

Fou -i encara és- la notícia de la setmana. Als bars de Granollers on jo prenc cafè la gent no parlava d'altra cosa i escoltar els comentaris, per a mi, fou un divertiment impagable que feia temps que no em passava. No cal dir que vaig sentir comentaris de tot tipus i per a tots els gustos: des del "pobre tio" de la majoria, fins el "ja li està bé" d'alguns pocs que recriminaven a l'extraviador poc zel en la custòdia de tants diners.

Però el que em va al·lucinar més fou la incapacitat que té la gent per posar-se a la pell del que li passa la desgràcia, raó per la qual, molts dubten quan els pregunten si tornarien els diners. La majoria als que **Revista del Vallès** va fer aquesta pregunta, donaven un sí condicional i molts d'altres, els que vaig poder escoltar prenent cafè, no ho tenien clar.

Segur que uns i altres no dubtarien gens si fossin ells els que haguessin perdut el sobre.

Si hom troba diners que no són seus els ha de tornar i més, en aquest cas, que se sap de qui són. No fer-ho és de mal parit i no hi ha excusa que justifiqui una actitud diferent.

Qui pensi el contrari que s'ho faci mirar i la propina, benvinguda si n'hi ha, mai hauria de ser una condició *sine quanon*. Malament anem si per ser honrats hem de menester recompenses.

Jordi PEY  
Periodista  
granollers@  
jordipey.com

